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Brukarundersökning inom socialpsykiatrin 
 
Skrivelse 
 
Svarsfrekvensen för stadsdelens brukarundersökningen gällande boendestöd inom 
socialpsykiatrin  uppvisar sedan år 2021 ett markant fallande deltagande. Det innebär en 
minskning från 40 % 2021 till dagens 26% vilket även är under genomsnittet för staden som 
helhet (28%). 
 
Det som beskrivs i redovisningen som syftet med brukarundersökningen är att: “...bland 
annat att följa upp kvaliteten i stadens verksamheter och ge stadens utförare ett underlag för 
verksamhetsutveckling samt bidra till dialog mellan verksamhet och brukare….” 
 
Vi vill därför fråga följande: 

1 Relaterat till brukarundersökningens låga svarsfrekvens, hur väl anser förvaltningen 
att undersökningen fyller dess syfte? 
 

2 Vilka åtgärder har vidtagits eller kommer att vidtagas för att höja svarsfrekvensen? 
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